
 

 

 

KAUNO RAJONO SAVIVALDYBĖS ADMINISTRACIJOS  

KARMĖLAVOS SENIŪNIJA 

 

SENIŪNAIČIŲ SUEIGOS PROTOKOLAS 

 
2024-10-08 Nr. KR78-10-16.4. 

Karmėlava 

 

  

Seniūnaičių sueiga įvyko  2024 m. spalio 8 d. 17.30 val. 

Seniūnaičių sueigos pirmininkė – seniūnaitė Greta Varnaitė-Venskienė. 

Seniūnaičių sueigos sekretorė – Karmėlavos seniūnijos specialistė Audronė Ridikienė. 

Dalyvavo:  Karmėlavos  seniūnas Židrūnas Šadauskis, seniūno pavaduotoja Agnė Mozerienė, 

Karmėlavos seniūnijos specialistė Audronė Ridikienė; seniūnaičiai – Rima Šuliokienė, Greta 

Varnaitė-Venskienė, Irena Misevičienė, Raimundas Babianskas, Aurelijus Butkus, Indrė Karalienė, 

Artūras Butkus, Darius Merkšaitis, Tomas Markovas. 

Nedalyvavo: seniūnaičiai –  Gediminas Čenys, Donatas Borkys. 

Dalyvauja 9 seniūnaičiai iš 11. Kvorumas yra. 

Sueigos pirmininkė Greta Varnaitė-Venskienė pranešė, kad sueigoje dalyvauja 9 nariai, 

kvorumas yra. Pristatė sueigos  darbotvarkę.  

Darbotvarkei pritarta bendru sutarimu.  

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 8, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 1. 

Darbotvarkė:  
 1. Dėl kelio ženklų įrengimo.  

2. Dėl greta Ramučių gyvenvietės LEZ teritorijoje vykdomų statybos darbų sukeliamo 

triukšmo ir oro taršos. 

3. Dėl išsiaiškinimo ar seniūnas privalo atsakyti raštu  į seniūnaičių laiškus, siųstus  e-paštu su 

paklausimais liečiančiais seniūnaitijos gyventojus. 

4. Dėl Ramučių parko atnaujinimo. 

5. Kiti klausimai. 

5.1. Dėl bendruomenės lėšų panaudojimo. 

5.2. Dėl miesto autobuso 29-ojo maršruto. 

5.3. Dėl 120-ojo autobuso maršruto reiso savaitgaliais. 

         1. SVARSTYTA. Kelio ženklų įrengimas. 

         1.1. Dėl Centrinėje g., Ramučių k., draudžiamųjų ženklų sunkiasvorio transporto eismui 

įrengimo. 

 Seniūnaitė Irena Misevičienė teiravosi  ar jau galima statyti Centrinėje g., Ramučių k., 

draudžiamuosius ženklus sunkiasvorio transporto eismui, nes gatvės perdavimas į Savivaldybės 
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nuosavybę jau Seimo patvirtintas. Patikina, kad oro tarša nuo sunkiasvorio transporto didelė. 

Teigia, kad per 5 minutes suskaičiavo pravažiuojančias 10 sunkiasvorių mašinų, o per darbo dieną 

1000 mašinų.   

Seniūnas Židrūnas Šadauskis informavo, kad yra priimtas Lietuvos Respublikos vyriausybės 

nutarimas dėl Ramučių k. Centinės g. perdavimo Kauno rajono savivaldybei šiuo metu vyksta kelio 

perėmimo procedūros. Informavo, kad planuojama kai bus įrengtas žiedas S. Žukausko gatvėje 

Centrinėje gatvėje Ramučiuose bus uždraustas sunkiasvorių transporto priemonių eismas..  

Sueigos pirmininkė Greta Varnaitė-Venskienė  pasiūlė balsuoti už tai, kad, kad ženklai 

draudžiantys sunkiasvorio eismą Centrinėje gatvėje Ramučiuose butų įrengti nelaukiant kol bus 

įrengta žiedinė sankryža sujungianti Gamybos, S.Žukausko ir Centrinę gatvę. Siūlo balsuoti. 

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 8, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 1. 

1.2. Dėl ženklų Nr. 701 ,,Medicinos pagalba“ įrengimo prie sveikatos priežiūros įstaigos. 

Seniūnas Židrūnas Šadauskis informavo, kad gautas raštas iš Kauno rajono savivaldybės 

administracijos dėl ženklų Nr. 701 ,,Medicinos pagalba“ įrengimo prie sveikatos priežiūros įstaigos. 

Siūlo pritarti, kad ženklai būtų įrengti prie visų medicinos įstaigų Karmėlavos seniūnijoje. Prašo 

balsuoti. 

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 9, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 0. 

1.3. Dėl greitį stabdančių kalnelių įrengimo Kęstučio g., Karmėlavos mstl. 

Seniūnas Židrūnas Šadauskis priminė, kad praėjusioje sueigoje buvo svarstomas klausimas dėl 

greitį stabdančių kalnelių įrengimo Kęstučio g., Karmėlavos mstl., tačiau trūko gyventojų sutikimo. 

Informavo, kad seniūnaitis Artūras Butkus pristatė gyventojų sutikimus, prie kurių namų Kęstučio 

gatvėje prašoma įrengti greitį stabdančius kalnelius. Dar kartą prašo seniūnaičių pritarimo. 

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 9, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 0. 

NUTARTA: 

         1. Pritarta įrengti Ramučių kaime, Centrinėje gatvėje įvažiavus nuo kelio A6 ir S. Žukausko g. 

1919 kelyje ties kelio ženklo „RAMUČIAI“ pradžia kelio sunkiasvorio transporto eismą 

draudžiančius ženklus. 

          2.  Pritarta  ženklų Nr. 701 ,,Medicinos pagalba“ įrengimui prie visų Karmėlavos seniūnijoje 

esančių sveikatos priežiūros įstaigų.   

 3. Pritarta greitį stabdančių kalnelių įrengimui Kęstučio g., Karmėlavos mstl. 

     2. SVARSTYTA. Greta Ramučių gyvenvietės LEZ teritorijoje vykdomų statybos 

darbų sukeliamas triukšmas ir oro tarša. 

Seniūnaitė Irena Misevičienė teiravosi, kas turi rūpintis, kad Ramučių k., K. Bielinio gatvėje 

nebūtų triukšmo ir taršos.  

             Seniūnas Židrūnas Šadauskis informavo, kad ne tik Savivaldybė atsakinga už taršos ir 

triukšmo prevenciją, bet Aplinkos apsaugos agentūra ir kitos valstybės institucijos. Dėl atliekų 
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kraunamų viename iš K. Bielinio g. esančių sklypų buvo imtasi veiksmų, buvo pateikti pranešimai 

įstaigoms kurios pagal savo kompetenciją gali priimti sprendimus. Šiuo metu šiuose sklypuose veikla 

nevykdoma, atliekos  sutvarkytos, taršos nėra. Dėl statybvietėje  vykusių betonavimo darbų po 22 

val.ir keliamo triukšmo pirmiausia gyventojai pirmiausia turi kreiptis į policiją, kad būtų fiksuojamas 

pažeidimas. Seniūnas informavo, kad pareiškimų policijoje gauta nebuvo. Seniūnas patikina, kad 

pravažiuoja šia gatve kiekvieną dieną, tačiau pažeidimų paskutiniu metu nepastebi. 

3. SVARSTYTA. Išsiaiškinimas ar seniūnas privalo atsakyti raštu  į seniūnaičių laiškus, 

siųstus  e-paštu su paklausimais liečiančiais seniūnaitijos gyventojus. 

          Seniūnas Židrūnas Šadauskis informavo, kad negali atsakyti į visus klausimus, nes dalis 

jų yra ne jo kompetencijoje, todėl tokius klausimus persiunčia atsakyti kitoms institucijoms. Sako, 

kad seniūnas privalo atsakyti raštu  į seniūnaičių laiškus siųstus  e-paštu ir atsakys įstatymų 

numatytais terminais. 

 4. SVARSTYTA. Ramučių parko atnaujinimas. 

Seniūnaitė Rima Šuliokienė pranešė, kad Savivaldybė skiria trūkstamas lėšas Ramučių parko 

atnaujinimo užbaigimui. Parko atnaujinimas  šiemet bus užbaigtas. Bus įrengta scena ir du tilteliai 

per tvenkinį. 

           5. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

 5.1. Dėl bendruomenės lėšų panaudojimo. 

          Seniūnaitė Rima Šuliokienė paaiškino, kad BC ,,Židinys“  dėl rengiamo projekto Ramučių 

parkui atnaujinti turi notariškai pasitvirtinti įgaliojimą, o notaro paslaugos kainuoja. Prašo skirti 

50,00 Eur įgaliojimo pasitvirtinimui. 

         Sueigos pirmininkė Greta Varnaitė-Venskienė siūlo prabalsuoti. 

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 9, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 0. 

          Seniūnas Židrūnas Šadauskis pranešė, kad bendruomenės lėšų yra likę 2910 eurų (neskaitant 

paskirtų per šį posėdį 50 eur), kurias reikia panaudoti. 

          Sueigos pirmininkė Greta Varnaitė-Venskienė siūlo pagalvoti, kam skirti visą likusį 2024 m. 

bendruomenės lėšų likutį. Bendru sutarimu buvo pasiūlyta ir pritarta  lėšas panaudoti Kalėdinių 

eglučių puošimui, šventei. Lėšas siūloma pervesti  BC ,,Židinys“. Tomas Markovas pasiteiravo, 

kodėl lėšų negali skirti seniūnijai ar Ramučių Kultūros centrui? Buvo argumentuojama, kad 

bendruomenės turi daugiau galimybių pirkti iš įvairesnių vietų internete, nei kad galėtų seniūnija, 

mažiau būtų biurokratinių procedūrų, įsakymų rašymų ir t.t.  

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 9, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 0. 

        NUTARTA: 

   5. 1. Pritarta skirti 50,00 eurų BC ,,Židinys“ įgaliojimo pasitvirtinimui iš bendruomenėms 

skirtų lėšų. 
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         5. 2. Pritarta visą likusį 2024 m. bendruomenės lėšų likutį skirti BC ,,Židinys“, kuris lėšas 

panaudos Kalėdinių eglučių puošimui, šventei.  

5.2. Miesto autobuso 29-ojo maršrutas. 

        Seniūnas Židrūnas Šadauskis informavo, kad gautas raštas iš Savivaldybės, kuriame prašo 

apsvarstyti 29-ojo autobuso papildomo reiso įvedimo rytinio piko metu iš Karmėlavos II k. į Kauno 

m. tarp 6:18 ir 6:53. Papildomo reiso prašo gyventojai. Siūlo pritarti. 

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 9, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 0. 

         NUTARTA. Pritarti 29-ojo autobuso papildomo reiso įvedimui rytinio piko metu iš 

Karmėlavos II k. į Kauno m. tarp 6:18 ir 6:53. 

 5.3. 120-ojo autobuso maršruto reisas savaitgaliais. 

Seniūnas Židrūnas Šadauskis pristatė Eismo tarnybos vadovo pavaduotojo prašymą, kad 120-as 

autobusas važinėtų ne tik darbo dienomis, bet ir savaitgaliais. Vadovo pavaduotojas prašyme nurodo, 

kad šį keleivių prašymą perduoda autobuso vairuotojai. Šis maršrutas yra patogus tiek Karmėlavos 

gyventojams, tiek žmonėms, norintiems aplankyti kapus.  Prašyme nurodo, kad vairuotojai yra 

pasirengę dirbti savaitgaliais. Seniūnas siūlo pritarti. 

BALSAVIMO REZULTATAI. UŽ – 9, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0, NEBALSAVO – 0. 

        NUTARTA. Pritarta 120-ojo autobuso maršrutui savaitgaliais. 

 

 

 

 

 

Sueigos pirmininkė                           Greta Varnaitė-Venskienė 

 

 

Sueigos sekretorė                             Audronė Ridikienė 
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